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1. Goedkeuring vorig verslag 

Goedgekeurd 

Goedkeuring agenda 

Goedgekeurd 

2. Vier Het Leven  

Website: https://www.4hetleven.be/ 

Contact:  0472 57 36 79 

info@4hetleven.be 

Zaterdagplein 6 

1000 Brussel 

Vier het Leven is een initiatief van Cera en Cultuurvuur vzw, in samenwerking met Vier het 

Leven Nederland. 

Vier het Leven organiseert theater-, concert-, film- en museumbezoeken voor ouderen die 

niet meer alleen kunnen of willen gaan. Zij worden van deur tot deur begeleid door 

vrijwilligers om zo samen van cultuur te genieten. 

Je wordt thuis opgehaald door een vrijwilliger van Vier het Leven en na afloop ook weer 

thuis gebracht. Deze gastvrouw of gastheer regelt ter plaatse alles, zodat je als deelnemer 

onbezorgd kunt genieten van de voorstelling. Samen met de cultuurhuizen zoeken we vooraf 

oplossingen voor mensen die minder mobiel zijn of in een rolstoel zitten. 

Prijzen Vier Het Leven liggen iets hoger dan prijzen voor ‘normale’ voorstelling omdat 

vervoer en een drankje mee inbegrepen zijn. Er wordt periodiek een krantje uitgegeven met 

het programma waarop mensen kunnen inschrijven.  

Aanbod is vooral ’s avonds. Er is algemene vraag naar meer aanbod overdag. Dit is geschikter 

voor veel senioren.  

3. Memorandum 

• Digitale kloof overbruggen: digitale lessen zijn er (Bib i.s.m. Dienstencentrum). 
Gemeente moet wel inspanningen blijven leveren om zowel op papier als digitaal te 

werken. Welzijnshuis houdt hier wel goed rekening mee.  

o Voorbeeld: Ophalen ID-kaart is weinig klantvriendelijk en te afstandelijk. Je 

moet een nummertje trekken en wachten, er zijn maar 10 minuten per burger 

voorzien. Scherm beneden is moeilijk te bedienen voor senioren. Algemeen 

wordt de vraag gesteld waarom men de mate van menselijk contact met de 

burger terugschroeft. Schepen Moons begrijpt de bezorgdheid en zegt dat 

men inspanningen zal blijven leveren om de dienstverlening persoonlijk te 

houden, maar stelt ook dat er efficiëntiewinsten gepaard gaan met de 

toegenomen digitalisering. Weinig tot geen wachttijden aan het loket is daar 

één van.  

• Voetpaden: Er is nog veel werk aan voetpaden en wegen want deze vertonen vele 
gebreken, hetgeen des te meer opvalt als je wat minder te been bent. Opvolging 

https://www.4hetleven.be/


wegenwerken en nutsmaatschappijen door gemeente is cruciaal, zorgen dat de 

werken goed en proper worden afgewerkt.  

• De Lijn: als de bussen rijden, rijden ze goed. Men kent de plannen voor de toekomst 
nog niet. Er is een belbus beloofd in de plaats van enkele lijnen die worden 

afgeschaft, maar dit is op heden nog niet duidelijk. De lijn Leuven- Brussel wordt 

uitgebouwd, dat is goed. Men dient nog meer in te zetten op het vermijden van veel 

bussen in de smalle dorpskernen.  

• Sluipverkeer (vooral vrachtvervoer): er is niets aan veranderd. De GAMF heeft 17 
telramen aangevraagd overal in Kortenberg die het verkeer in kaart gaan brengen. 

Schepen: men gaat het geheel in beeld brengen, ook aan de hand van waze, de meters 

zijn daar maar 1 element in.  

• Eigenheid van de deelgemeenten: hiervoor moeten we oog blijven hebben. De 
buurtwerker (Suzan) zal hierin kunnen ondersteunen.   

• Duidelijke aanwijsborden voor Colomba: men moet het bordje wegdoen waar je moet 
uitrijden , want de richting is fout. 

• Verlichting abdij: is deze in orde? Schepen vraagt het na maar denkt van wel.  

• Communicatie tussen burger en gemeente loopt niet optimaal: Seniorenadviesraad 
zal nadenken over welke punten op vlak van communicatie het beter kan. Ze zullen 

dit heel concreet maken zodat het dienstencentrum hierop kan werken. 

• Toiletprobleem: geen verandering maar op vertoon van medisch attest kan je gratis 

overal gaan, men moet dit toelaten.  

 

➔ Het dienstencentrum engageert zich om te helpen bij het opstellen van het 

vernieuwde memorandum van de seniorenadviesraad met het oog op de 

gemeenteraadsverkiezingen van 2024.  

4. Advies voor Sporteldag  

- Bepaal ruim op voorhand een duidelijk programma en communiceer dit tijdig. 

Verdeel de flyers op tijd en zorg dat je de juiste doelgroepen bereikt, zeker 

doelgroepen die extra inspanning vragen, zoals bijvoorbeeld senioren.  

- Huifkar was er dit jaar niet meer en werd gemist, vooral door het woonzorgcentrum. 

Deze activiteit mag zeker terugkeren.  

- Activiteiten kunnen eventueel jaar na jaar licht verschillen om wat variatie aan te 

brengen 

- We zouden de neerwaartse spiraal van het evenement moeten kunnen doorbreken: 

ieder jaar zijn er minder activiteiten omdat er minder deelnemers zijn, maar omdat 

er minder activiteiten zijn, komen er vervolgens minder deelnemers. Terug meer 

activiteiten aanbieden en het evenement op grote schaal promoten kan een mogelijke 

oplossing zijn? 

- Laat de organisatie gebeuren door de sportdienst in samenwerking met het Lokaal 

Dienstencentrum, aangevuld met advies van de SAR 

 

5. Terugblik 

- Kerstmarkt en lichtstoet: lichtstoet was zeer mooi en er was veel volk. Het werd enorm 

gewaardeerd dat de stoet op een later uur nog eens door het centrum van Kortenberg reed 

zodat iedereen de kans kreeg de stoet te zien.  



- Dag 8 (was vroeger dag 1): Het was geslaagd. Nieuwjaarsreceptie voor de bewoners. Er was 

minder volk dan de jaren ervoor. Optreden van acrobate was heel goed. Is wel gezelliger 

wanneer het buiten is dan wanneer het binnen is. Hapjes werden gemist! 

- Lichtjeswandeling: mooie wandeling en perfecte afstand: niet te lang, niet te kort. Uniek 

dat men toelating had om rond kasteel de Merode te wandelen.  

- Feestmaaltijd: Was heel geslaagd, mensen waren tevreden. Zoals ieder jaar vond niet 

iedereen alle acts (bijv. de clown) even geslaagd. Zolang er jaar na jaar voldoende variatie in 

de acts is, vormt dit natuurlijk geen probleem. 

6. Vooruitzichten 

- De week van de valpreventie: 24 tot en met 30 april 

- Nieuwe beweegroute: 27 april. Spijtig dat de opening samenvalt met de dansnamiddag. 

- Toneelstuk over ‘de mens in dementie’: oktober 

- Seniorenfeest: 11 april.  

Flyers worden uitgedeeld. Taakverdeling en vrijwilligers zijn dezelfde als die van 

voorgaande seniorenfeesten.  

7. Varia & rondvraag 

- Vrijwilligerswerk: het dienstencentrum zoekt nog vrijwilligers die willen helpen om de ‘bar’ 

in de ontmoetingsruimte van het lokaal dienstencentrum te doen. Het uitschenken van 

dranken, het reinigen van de tafels en het doen van de afwas behoren tot de primaire taken. 

→ Liliane Neys stelt zich hiervoor kandidaat. 

- Varia: de voorzitter en Liliane Neys geven aan dat het jammer is dat er zo weinig 

belangstelling was voor de bijeenkomsten rond de buurtanalyse en de toelichting van het 

meerjarenplan van het dienstencentrum.  

- Varia: Ramonde De Coster is geen lid meer van 55+ maar neemt vanaf heden deel aan de 

seniorenadviesraad als geïnteresseerde burger.  

- Varia: De opdracht van Frederik Nachtergaele (huidige centrumleider) stopt op 11 april. 

Cindy Detiège-Reniers zal hem vervangen. Zij treedt vast in dienst bij het Welzijnshuis van 

Kortenberg.  

Frederik wordt door de voltallige adviesraad bedankt voor de vruchtbare en aangename 

samenwerking! 

 

8. Volgende vergadering 

9 juni volgende vergadering 

6 juni etentje 11.30u in Hertog Jan. Uitnodiging volgt. 


